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COMUNICAT DE PREMSA 
 

18 de maig de 2023 
 

Veïns Per Rubí defensa la necessitat d'una nova piscina 

municipal a Rubí 

 

És crucial per al nostre municipi tenir una nova instalꞏlació recreativa per a 
l'estiu. Des de que es van tancar les piscines de Can Mir el 2001, només hem 
comptat amb la piscina de Can Rosés per a una població que no ha deixat de 
créixer des d'aquell moment. 
 
Al començament d'aquest mandat, el nostre grup municipal va presentar una 
moció per a la creació d'aquesta nova instalꞏlació, i va ser aprovada per 
unanimitat. No obstant això, la nostra proposta, com moltes altres, va quedar 
oblidada en un calaix. Recentment, l'equip de govern ha aprovat un nou pla 
d'equipaments 2022-2030 en el qual no es contempla aquesta nova piscina. 
 
Segons el nostre ajuntament, “El municipi compta amb tot un seguit 
d’instalꞏlacions esportives públiques que, juntament amb les privades, 
permeten dur a terme tota mena d’activitats i modalitats esportives. A Rubí, 
tenim la sort de comptar amb moltes entitats que fan possible la pràctica de 
diferents disciplines: atletisme, futbol, futbol sala, bàsquet, voleibol, 
gimnàstica esportiva, handbol, hoquei línia, natació, waterpolo, natació 
sincronitzada, patinatge artístic, petanca, escacs, ciclisme, criquet, esport 
adaptat, excursionisme, frontó, radiocontrol, tir amb arc”, però aquest 
ajuntament no només no té en compte la necessitat de la ciutadania, sinó 
tampoc la petició històrica del Club Natació Rubí, que afecta els serveis que 
ofereix i els esportistes de la nostra ciutat. Per exemple, l'equip masculí de 
Waterpolo ha de jugar els seus partits com a local a Molins de Rei, un 
municipi de 25.687 habitants segons l’institut nacional d’estadística i que 
compta amb una piscina adequada per a aquest esport, en canvi Rubí amb 
uns 80.000 habitants hem de jugar fora de la nostra ciutat. Considerem 
aquesta entitat, igual que moltes més, estan donant un servei molt important. 
  
Sabem que el complex Can Rosés (piscina, camp de futbol, atletisme, 
pavelló, pista de gespa artificial i petanca) és una de les instalꞏlacions 
esportives de gran format de la nostra ciutat, però aquest ajuntament no 
entén que són insuficients pel servei que estan donant a la ciutat. Hem de 
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pensar en gran, hem de pensar en la ciutadania i en el servei que ens ha de 
donar totes les entitats que estan allà implicades.  
 
El CNR amb les seves instalꞏlacions ha de donar un servei als socis, però 
també els nostres esportistes han de poder entrenar. Moltes vegades aquests 
entrenaments es fan molt tard degut a les activitats que s’estan realitzant amb 
els socis, i no és fins al final d’aquestes que els esportistes i les esportistes 
no poden fer ús d’elles.  
 
Tal com hem dit, des de Veïns per Rubí apostem per una ampliació de les 
instalꞏlacions d’aquesta entitat però perquè la nostra ciutat necessita 
d’instalꞏlacions aptes per a poder competir i per a poder gaudir. Rubí 
necessita piscines d’estiu i sostenibles.  
 
El teixit esportiu de la ciutat desenvolupa una gran tasca per garantir la 
cohesió i convivència social, utilitzant l’activitat esportiva com a element 
integrador, socialitzador i promotor de la igualtat. 
 
Una altra entitat com el HCR Cent Patins que entrena i juga a la pista 
poliesportiva Francesc Calvo pateix també les conseqüències d’unes 
instalꞏlacions en un estat deplorable. Aquestes també estan gestionades per 
l’Ajuntament, i igual que d’altres instalꞏlacions, la manca de manteniment fa 
que  Club de Hoquei línia HCR Cent patins no pugui competir en les mateixes 
condicions que els altres equips amb els quals competeix. Aquesta pista 
poliesportiva no només dona servei a entitats com el HCR Cent patins sinó 
també a usuaris puntuals i competicions escolars.  
 
Com aquestes són moltes entitats esportives que estan en situacions 
semblants. Està molt bé premiar als nostres esportistes, però no podem 
deixar que aquests entrenin en instalꞏlacions deficients, obsoletes o pitjor 
encara, no preparades per a competicions d’alt nivell. 
 
Considerem que l’actual pla d’equipaments és totalment insuficient i sobretot 
ens sembla una oportunitat perduda. De fet aquest mateix pla d’equipaments, 
en la part de diagnosi  detecta la mancança de la piscina municipal, per això 
per a nosaltres encara té menys sentit el fet de que en el pla d’accions no 
solucioni aquesta mancança que la part de diagnosi sí ha detectat. 
 
Per tant és, com diem, una oportunitat perduda per aconseguir dotar la nostra 
ciutat dels espais que necessita un municipi com el nostre i amb una població 
com la nostra. Hi ha una manca de control dels equipaments. No fa gaire 
temps es va canviar la gespa de l’estadi de Can Rosés on juga la UE Rubí. 
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Des d’aquell moment l’entitat ha denunciat per activa i per passiva que els 
jugadors rellisquen, de fet nosaltres hem pogut comprovar en moltíssimes 
ocasions que és així, que és difícil practicar futbol sobre la gespa de Can 
Rosés i el problema s’eternitza sempre quan la gespa està en garantia i 
només s’ha d’insistir quan faci falta a l’empresa instalꞏladora per a que vingui i 
ho solucioni. 
 
Mentrestant tenim espais abandonats com els antics cinemes o infrautilitzats 
com l’espai 1413 o el Celler. També comentar que l’ajuntament es va gastar 
una gran quantitat de diners en adquirir l’antiga Supersond sense tenir 
planificat el seu ús, o bé en llogar oficines al centre per ficar l’oficina del 
POUM que porta anys tancada. 
 
Tot això és un exemple de que hi ha una mala de gestió dels equipaments i 
poca intenció de solucionar el problema. 
 
Des de VR defensem la creació d’un pla d’equipaments realista que asseguri 
que la nostra ciutat tingui els espais necessaris i suficients i una gestió 
eficient de l'ús dels nostres espais públics. 
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